
 
 

ZAPISNIK 1. SESTANKA TRENERJEV IN VADITELJEV   

 

Datum: 17.01.2024 

Začetek: 18:00 

Lokacija: Strelišče, Ob Grosupeljščici 19, 1290 Grosuplje 

Prisotni: Oražem Renata, Rok Ivanc, Anton Lesar, Alain Vidmar, Habjan Žiga, Franci Ivanc, Matjaž 

Lakner, Tomaž Kužnik. 

 

Dnevni red:  

1. Delo z mladimi strelci z zračno puško 

2. Razno 

1. Delo z mladimi strelci z zračno puško 

Predsednik društva Rok Ivanc seznani vse prisotne z sporočilom od trenerja Kolenc Jožeta, ki se 

zaradi okrevanja po operativnem posegu ni mogel udeležiti sestanka. Jože sporoči, da lahko 

pomaga društvu, vendar pa ni pripravljen prevzeti nobenega termina ali posamezne skupine 

strelcev. Lahko pa svoje znanje in izkušnje prenese ostalim strokovnim delavcem v kolikor bi bil 

interes, ter pomaga ostalim strelcem v prisotnosti njihovega trenerja.  

Renata seznani vse prisotne, da časovno zelo težko uskladi vse svoje obveznosti, tako v službi kot 

doma, in zato ne utegne biti prisotna na strelišču niti enkrat tedensko. Težavo ji predstavlja tudi 

oddaljenost od doma (25 km). Pripravljena je nadomestiti manjkajočega vaditelja ali trenerja v 

izrednih primerih, ko ni nobene druge možnosti za vodenje treninga ali tekme. 

Anton Lesar pove, da je težko določiti skupino mladih strelcev izključno enemu trenerju, ker mladina 

prihaja na treninge ob različnih terminih (dnevih in urah). 

Alain Vidmar predlaga, kot je že tudi omenil Jože v svojem sporočilu, da bi se vse starejše dečke in 

kadete, ki še ne dosegajo vrhunskih rezultatov, preverilo na sistemu scatt in tako ugotovili njihove 

napake, ter jih postopoma odpravili.  

Rok vpraša, kakšen je kaj odziv mladih na standard puški na skupne treninge, ki jih občasno vodita 

in organizirata Klavdija in Sara? Ali komunikacija med njimi poteka zadovoljivo?? Mateja pove da, 

nekateri redno odgovarjajo na sporočila nekateri ne, ali pa občasno. Zato je tudi njima težko 

organizirati skupni termin treningov glede na svoje obveznosti v šoli in službi. 

Tomaž Kužnik predlaga da se ve, kateri mladi strelci in strelke rabijo pomoč in usmeritev od trenerjev 

in predlaga, da bi se med trenerji kateri imajo opravljen izpit razmejilo, kdo bi bil odgovoren za 

posamezno skupino strelcev. Tako bi strelec dobil informacije zgolj od enega trenerja. Tomaž pove, 



 
 
ko bodo določene skupine trenerjev, se na začetku določi načrt kaj in kako se bo delalo v posamezni 

skupini na posameznem strelcu, in je pripravljen priskočiti na pomoč posameznemu trenerju, ki dela 

z določenimi tekmovalci pri uporabi scatt sistema, ali nastavitvi puške. Večji popravki bi se naredili 

enkrat na mesec ali dva in ne vsakodnevno spreminjanje. Velik napredek bo že to, če se nam uspe 

dogovoriti kdo konkretno bo odgovoren za posameznega strelca oz. skupino. 

Trenerji oz. vaditelji v pištolskih disciplinah ugotavljajo, da nimajo dovolj strokovnega znanja na 

puški, da bi lahko prevzeli posamezno skupino strelcev. 

Renata opozori, da nekatere standard puške, niso v povsem brezhibnem stanju, zato jih je potrebno 

pregledati ter dati na servis Debevcu ali Oto-tu. Prav tako je potrebno preveriti če kateri od strelcev 

rabi kakšen nepogrešljiv dodatek na puški (poviški, podaljški, uteži, iris blenda, nastavek za lečo 

itd.) 

 
 
 

 

 

 

 
Zapisnik pripravil        Predsednik SD Grosuplje 

Vidmar Alain - tajnik       Rok Ivanc 

 


